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MINISTERRAAD 
Nr. 2224 

ZEER GEHEIM 

Ex. nr .l~ 

~otulen yan de vergadering geh ouden op 7 november 1958 
ln de Treveszaal, aangevangen 's morgens om tien uur 

en 's middags voortgezet 
-------

Aanwezig: De minister-president Drees en de ministers 
Van Aartsen, Helders, Hofstra, Klompé, Luns, 
Samk~~den, Staf, S~ruy?~en, Suurhoff, Vondeling 
en ~~Jlstra (Afwezlg zlJn de ministers Cals 
en 'vh tte) 

Tevens is aanwezig bij punt 3 staatssecretaris 
Van der Beugel 

Secretaris~ J. Middelburg 

Yfelkom aan minister Van Aartsen. 

De minister-president spreekt een woord van welkom 
aan minister Van Aartsen, die minister Algera als minister 
van Verkeer en Waterstaat is opgevolgd, waarop minister 
Van Aartsen in het kort antwoordt. 

~ Notulen van de vergadering van 17/18 oktober 1958. 

10
• Opmerking naar aanleiding van punt 12: Atoomwet. 

Minister Staf is van oordeel, dat als de onder
tekening van de Atoomwet niet tot enkele ministers beperkt 
blijft ook de minister voor Defensie moet meetekenen. De 
minister-president vraagt zich af of het tactisch wel 
wenselijk is, dat de minister voor Defensie zou meetekenen, 
omdat dit de indruk zou geven, dat de Atoomwet ook betrek
king zou hebben op h~t militair gebruik. Spreker is van 
oordeel, dat dan nog beter de minder direct betrokken 
ministers bij de ondertekening zouden kunnen vervallen. 
rünister Staf is bereid de aandrang van de minister
president te volgen om zich erbij neer te leggen, dat 
de minister voor Defensie niet meetekent. 
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~ Buitenlands beleid. 

ministerraad 
7- 11 -1 958 

a . Kroning van de nieuwe )aus (Zie notul en m.r. 31 
oktober 1958, punt 3 c 

" " Minister Luns brengt in het k ort verslag uit 
over ZlJn bezo~~ aan R?~e in verband met de kron ing 
van. de ~aus. TlJdens zlJn verblijf heeft spreker nog 
bespr~klngen gehad o.a. met zijn Portugese, Ital iaanse 
en DUltse ambtgeneten . 

2it~ K.1~'4.~~b_. De Euro ese Economische A8sociatie 
/..R - Zi e notulen lil.r . 31 oktob er 195 
r0[,/%'/1} (/.J~ , 

(Vri "handelszone) 
punt 3 h 

• 

Mi~ister L~~ heeft i n Rome een gesprek geha d 
me t de Itallaanse mlnls~er Fanfani over de EEA, waarbij 
o.a. bleek? dat de Itallanen de bez orgdheid van de vi er 
~ndere EEG-landen delen, wat de houding van Frankrijk 
be treft . Fanfani wilde echter met een stap wachten tot 
na de Franse verkiezingen. Spreker heeft voorts met de 
Duitse minister Von Brentano afgesproken, dat minister 
Zijlstra en hij nog voor de ministersconferentie in 
Parijs van 13 november a.s. een bespreking met de Duitsers 
zullen hebben over ' de ten aanzi en van de vrijhandelszone 
geschapen situatie. 

Mi nis ter Vondeling stelt de vraag of minister 
Luns in zijn gesprek met Fanfani de gevolgen van een mis 
lukking van de besprekingen in Parijs niet wat overdreven 
voorstelde. Minister Lg.ll..§ antwoordt, dat de ontwikkeling 
na een mislukking onz.eker is ? als :àlgeland echter daarna 
aan Benelux om een meestbegunstigingsclausule vraagt 
en dit geweigerd wordt? zitten wij al in moeilijkheden. 
Minister Vondeling meent, dat men dan nooit het EEG-ver
drag had moeten sluiten~ Mînister Luns wijst erop, dat 
onzerzijd8 steeds gezegd is? dat een associatie bij de 
EEG van andere landen nodig is. 

Mini ster Zijldtra deelt mede, dat bij een be-
s preking me t de gecombineerde Kamercommissies voor het 
buitenlands beleid en de handels politiek bleek, dat een 
aantal leden het Franse standpunt wel acceptabel achtten 
en van mening waren, dat de regering te veel het Engelse 
standpunt huldigde. Deze leden me enden, dat als de Alge
rijnse kwestie achter de rug was en de Franse verkiezin
gen hebben plaats gevonden er betere mogelijkheden v?or 
de totstandkoming van de EEA zouden zijn. Intussen zljn 
de protecti onistische denkbeelden, die in Fraru(rijk leven, 
al erger in ons bedrijfsleven doorgedrongen dan spreker 
da.c.ht. De mj.nister-president ~erkt op, dat een gro?~ "d~el 
v an de Kamerleden de institutlonel e punten belangrlJLel 
vinden dan de totstandkoming van een g roter gebied v e or 
de handel. Minister Zijlstra deelt vervolgens mede, dat 
de stemming in de comrnissies van de Eerste Kamer rulders 
was dan die v an de Tweede Kamer. 
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